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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie van de Stadspartij betreffende de brand bij 
de familie Brouwer. 
 
  
Aan de leden van de Gemeenteraad, 
  
Op 3 november 2022 heeft de fractie van de Stadspartij onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van 
orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de brand bij de familie Brouwer.  
Het antwoord vindt u onder de vraag. 
 
1. Hoe kan het dat deze gedupeerde bewoners de krant moeten opzoeken om gehoord te worden? 
Vooropgesteld moet worden dat de brand die bij het bedrijf van de familie Brouwer heeft gewoed veel impact 
op hen en de omgeving heeft gehad. De wijze waarop met betrokkenen wordt gecommuniceerd bij een ramp 
zoals deze, is afhankelijk van diverse factoren. In dit specifieke geval was sprake van een relatief kleine groep 
gedupeerden in de omgeving. We hebben er dan ook bewust voor gekozen geen bewonersbijeenkomst te 
organiseren en hebben de voorkeur gegeven aan persoonlijk contact. Op die manier konden we de 
persoonlijke vragen één op één beantwoorden en waren we in staat flexibel op de steeds veranderende 
situatie in te spelen. Er is vanuit de gemeente, en ook de Omgevingsdienst, diverse keren met de bewoners 
gesproken. We hebben daarbij de persoonlijke informatiebehoefte gepeild en informatie die ons op dat 
moment beschikbaar was, gedeeld.  
 
2. Waarom is er in samenspraak met de Veiligheidsregio geen bijeenkomst georganiseerd voor deze 
mensen, zodat zij tegelijk alle benodigde informatie konden krijgen over de mogelijke 
asbestbesmettingen? 
Voor de beantwoording van deze vraag willen wij u naar de bovenstaande reactie verwijzen. Daarnaast zijn 
we ook in het weekend bereikbaar geweest en sommige betrokkenen hebben toen nog gebeld met de 
Omgevingsdienst. 
 
3. Wat hebt u ondernomen om deze mensen te informeren of te laten informeren? 
Alle betrokkenen zijn op vrijdag 28 oktober twee keer door de gemeente benaderd. Ook de Omgevingsdienst 
Noord-Holland Noord heeft die dag contact gehad met de omgeving en daar onder andere uitleg gegeven 
over de brief met de asbestvaststelling. In de brief van de Omgevingsdienst is een contactpersoon, met 
telefoonnummer opgenomen. Daarnaast was het telefoonnummer van onze eigen veiligheidscoördinator bij 
hen bekend. Op donderdag 3 november heeft de Omgevingsdienst de omgeving zo veel mogelijk persoonlijk 
laten weten dat er op 4 november zou worden gestart met het opbouwen van het werkterrein ten behoeve van 
de sanering. De betrokkenen die niet thuis waren, zijn op 4 november ingelicht.  
 
4. Waarom is de informatie naar de gedupeerden zo gebrekkig geweest? 
We willen nogmaals benadrukken dat er alle begrip is voor de emoties van de omwonenden. Je zult immers 
met zo’n incident en de nasleep daarvan worden geconfronteerd. Alle informatie die op het moment over de 
brand bekend was, is met betrokkenen gedeeld. De grootschaligheid van het incident betekent soms echter 
ook dat informatie later voorhanden is, maar ook hierover zijn alle betrokkenen steeds actief geïnformeerd. 
Voor wat betreft het schadeverhaal kunnen we meedelen dat deze normaal gesproken direct met de 
verzekeringsmaatschappijen wordt opgenomen, maar in dit geval duurt dat helaas langer.    
 
5. Waarom hebt u er niet voor gezorgd dat er op de vrijdag na de brand mensen aanwezig waren om de 
te verwachten vragen te beantwoorden? 
Voor de beantwoording van deze vraag willen wij u naar de bovenstaande reactie verwijzen. 
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6. Wie zou deze zaak nu eigenlijk hebben moeten coördineren vanuit de gemeente in samenspraak met 
de Veiligheidsregio? 
Tijdens het incident zelf ligt de coördinatie bij de Veiligheidsregio Noord-Holland Noord. Op vrijdag 28 oktober 
heeft de overdracht naar de gemeente Den Helder en de Omgevingsdienst plaatsgevonden. Dat betekent dat 
de gemeente vanaf dat moment de verdere afhandeling van het incident, waaronder de communicatie, de 
ruiming van het asbest, de nazorg en dergelijke voor haar rekening heeft genomen.  
 
7. Bent u bereid om alsnog een bijeenkomst te organiseren voor de gedupeerde bewoners, waarbij u 
ook deskundigen uitnodigt die antwoord kunnen geven op de gevaren van blootstelling aan asbest en 
eventueel benodigde schoonmaakacties? 
Wanneer de verzekering van de familie Brouwer weigert de schade te vergoeden, gaan we bij alle 
betrokkenen langs en bespreken de situatie per geval. Het behoort ook tot onze wettelijke taak om hierin te 
voorzien. 
 
8. Bent u bereid om de nodige vervolgmaatregelen hierin te coördineren? 
Ja, samen met de Omgevingsdienst zijn we bezig met de verdere afhandeling van het incident. 
 
We gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 1 december 2022 
  
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

K. (Koen) van Veen 
secretaris 

 
 


